
Živijo! 

S študijem v Tampereju sem zelo zadovoljna, predvsem zato, ker so bili predmeti v prvem 

semestru večinoma zasnovani na praktičnem delu in študijskih obiskih. Tako sem lahko v 

kratkem času pobližje spoznala, kako poteka delo v različnih smereh socialnega dela, in 

vesela sem, da sem se za izmenjavo odločila že v drugem letniku, saj se bom na podlagi teh 

izkušenj lažje odločila, s katerim modulom želim nadaljevati študij v tretjem letniku. S 

profesorjem in nekaj finskimi študenti smo na začetku decembra obiskali mesto Tartu v 

Estoniji, kjer smo organizirali predbožično zabavo za otroke v zavetišču in najstnice v 

popravnem domu, kar je bila res edinstvena izkušnja. Sodelovanje med TAMK-om in krajem 

Tartu traja že vrsto let in mislim, da bodo imeli študenti tudi v prihodnosti vsako leto možnost 

izvesti kakšen podoben projekt v mednarodnem okolju, če jih to veseli. V prvem semestru je 

bilo zelo malo "klasičnega" učenja in izpitov, ocenjevanje je potekalo na osnovi praktičnega 

dela, poročil, esejev in predstavitev. TAMK je zelo prostorna in dobro organizirana univerza, 

vsi profesorji in koordinatorji, s katerimi sem se srečala, pa so zelo prijetni in gostoljubni. 

Samo mesto Tampere ni veliko in na življenje tu sem se hitro navadila, hkrati pa tudi ni tako 

zelo majhno, da bi lahko bilo dolgočasno. Znanje finščine tukaj ni potrebno, saj se redkokdaj 

zgodi, da naletim na koga, ki ne zna angleško. Tudi z bivanjem v študentskem domu sem 

zadovoljna, pravzaprav še nikjer nisem naletela na kakršnekoli težave. Če jih nizke 

temperature in nekaj več teme v zimskem času ne moti pretirano (lahko pa potrdim, da 

pritoževanja nad tem s strani študentov na izmenjavi - tudi tistih iz toplejših krajev - ne slišim 

pogosto), študentom definitivno priporočam študij v Tampereju. 

Lep pozdrav. 
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